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Mötesprotokoll från styrelsemöte ÖRBY Hem&Skolaförening

Datum: 2000-01-19
Tid: 19.00-21.00
Plats: Vulkanen

Närvarande:
Lennart Nilsson Ordf.
Berit Lindwall
Lena Brovall (till 20.00)
Ann Malmenholt
Bengt Modigh
Lars-Eric Höjenfeldt
Kaj Welin
Mats Dahlström
Elisabeth Svenberg (sekr för mötet)

1. Föregående protokoll
Några kommentarer ang Matrådet: Vi deltar gärna i detta. Meddelas till nästa
förvaltningsråd
Föräldrarådet: Inget nytt.
Protokollet godkändes

2. PG-rapport
15 750 kr i medlemsavg, 176 st medlemmar en nedgång från –99 på 7-8 st.
Tillgångarna är 25 605,92 kr
Vi skall påminna i klassernas veckobrev om att gå med i Hem&Skola.

3. Förvaltningsrådet
Följande möten är planerade 16/2, 31/3 och 10/5.
Påtala att städningen i gymnastiksalen är dålig och att det sandas dåligt på skolgården när
väglaget är isigt. (Sandningen framfördes direkt till Anna-Greta när hon kom och hon
skulle ta det med SISAB)

4. Information från rektor Anna-Greta
Budgeten skall vara klar till förvaltningsrådet den 16/2.
Anslaget för läromedel är oförändrat.
Skolpengen ökar men äts nästan helt upp av ökade kostnader.
Bidraget för fritidsklubben är litet, men skolans ambition är att hålla den öppen med
oförändra personalmängd men bara under terminstid (ej sommarlov och ev jullov) Info
om detta kommer att gå ut i god tid till alla berörda.
Även bidraget för Barn i behov av särskilt stöd minskar, vilket också gör att man måste
hitta andra lösningar i penninghärvan.

Inget nytt i skolgårdsupprustningsfrågan.

Två veckor före midsommar kommer Vulkanen att stängas för visst målningsarbete.
Förslag till SISAB är att göra den delen av skolgården samtidigt.
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Måndagen den 3 april är det studiedag.

Bo Sundblad kan komma och föreläsa tex ”Varför är läsning viktigare idag”!

En specialpedagog är anställd Anne-Charlotte Eifrém (logoped inriktning)

Kunde inte säga vilka lärare som kommer att få ettorna i år.

Inbrott i Galaxen under nyår. Tekniska hjälpmedel för 150 000 kr stals. En skrivelse är
gjord till Securitas för ersättning, då väktaren gjort fel.

5. Elevrådet
Frågan om H&S kunde sponsra med något till en eventuell vårstädningsdagen. Förslaget
blev att vi kan betala för frukt till detta tillfälle.
Ang trivselreglerna finns det inom styrelsen synpunkter på formulering kring ordet ”skall”
under punkt 3, förslaget är att det står ”bör”.

6. Stadsdelsnämnden – Inget

7. Inbjudning – Inget

8. Vårmarknad den 7/5. Planering vid nästa styrelsemöte.
Föredag med Bo Sundblad på Örby Biblioteket kl 19.00 förslag till datum 15/3, 22/3 och
5/4, lämnas till Anna-Greta

9. Mötestider 17/2, 29/3 (extra föreningsmöte)  26/4 och 24/5.
Så nästa möte blir den 17 februari kl 19.00 i Vulkanen.
Kaj för protokoll och Bengt tar med sig kaffe.


